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Protokół z XVIII sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 17 grudnia 2020 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XVIII sesji Rady Gminy w Przewozie.  

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godz. 10.05. W posiedzeniu wzięło udział 13 

radnych.  

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic nieobecna 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza 

6. Edyta Krasuska nieobecna 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Wójt zaprosił na sesję strażaków z jednostki OSP Piotrów, aby umotywowali wobec 

radnych konieczność wymiany samochodu będącego na wyposażeniu ich jednostki.  

Kierowca, użytkujący ten pojazd wyjaśnił, że jest on bardzo stary i dwa lata temu 

został wyremontowany, aby czymkolwiek można było wyjechać na akcje. Miała to być 

sytuacja tymczasowa ponieważ od kilku lat jest obiecywany zakup nowego samochodu dla tej 

jednostki. Ten remont na długo nie wystarczy i może się zdarzyć, że jednostka zostanie bez 

pojazdu. Ważne jest, że jednostka ta należy do KSRG i ma też bardzo duży obszar do 

ochrony. Ten wóz jest najstarszym w powiecie wśród jednostek należących do KSRG.  

Przewodnicząca powiedziała, że jeżeli stan tego pojazdu jest naprawdę tak kiepski 

i zakup nowego auta jest niezbędny to radni bez wątpienia przychylą się do takiej inwestycji, 

ale na pewno do zrealizowania tego zadania będzie konieczne pozyskanie dotacji 
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zewnętrznych. Bo środki jakie zaplanowane zostały w budżecie na ten cel nie są 

wystarczające. 

Strażacy powiedzieli, że oni także w miarę możliwości będą się starali wspólnymi 

działaniami wspomóc pozyskanie nowego samochodu.  

Wójt powiedział, że jak tylko pojawi się szansa na dotacje do zakupu takiego pojazdu 

będzie składał wniosek. Natomiast pojazd, który teraz jest użytkowany przez OSP Piotrów 

zostanie wtedy przekazany dla OSP Dąbrowa Łużycka.   

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad trzech uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2020 r., 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XI/71/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020 – 

2024, 

-  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XVIII sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez Wójta Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XVII sesji Rady Gminy 

w Przewozie. Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy w Przewozie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radny Jarosław Borkowski złożył interpelację pisemną.   

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 9 listopada do 17 

grudnia 2020 r. 

Wójt przedstawił informację wraz ze stosownym komentarzem.  

Pkt 6. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy w Przewozie oraz jej Komisji Stałych 

na 2021 r.  

Propozycję planu pracy Rady Gminy w Przewozie na 2021 r. przyjęto 

jednogłośnie. 

Przedstawione przez Przewodniczących Komisji Stałych propozycje planów 

pracy na 2021 r. zostały przyjęte jednogłośnie.  

Pkt 7. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021 - 2024. 

a) Przedstawienie projektu uchwały. 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

Odczytano pozytywną opinię RIO.  

c) Głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021 

– 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

Pkt 8. Uchwalenie budżetu gminy Przewóz na 2021 r. 

a) Przedstawienie projektu uchwały. 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik . 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 

o projekcie uchwały budżetowej i możliwości sfinansowania deficytu. 

Odczytano pozytywne opinie RIO w sprawie  projektu uchwały budżetowej 

gminy na rok 2021 oraz  w sprawie możliwości sfinansowania deficytu ustalonego 

w projekcie uchwały budżetowej Gminy Przewóz na rok 2021. 

c) Przedstawienie opinii i wniosków Komisji Stałych Rady Gminy w Przewozie. 

Wszystkie Komisje Stałe przedstawiły pozytywne opinie do projektu budżetu 

na 2021 r.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej gminy Przewóz na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach o godz. 11.01. 

Przewodnicząca wznowiła obrady o godz. 11.19.  

Pkt 9. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
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z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

w 2021 r. 

Na realizację programu w 2021 r. przeznacza się kwotę 33.000,00 zł. Pomoc 

przewiduje się na realizację zadań z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sportu oraz 

na działalność wspomagającą rozwój wspólnot i społeczności lokalnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

b) Projekt w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Przewóz na 

2021 r. 

Projekt przedstawiany był na wszystkich posiedzeniach Komisji Stałych. Radni nie 

zgłaszali uwag do projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

c) Projekt w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy 

Przewóz. 
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Wprowadza się nowy wzór deklaracji, przede wszystkim dlatego, że należało 

zawrzeć w nim odpowiednią klauzulę RODO.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

d) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2020 r. 

Projekt omawiany był na posiedzeniach Komisji. Jednak wprowadzono kolejne 

zmiany. Wprowadzono do budżetu 760.000,00 zł dotacji otrzymanej na budowę 

boiska wielofunkcyjnego w Przewozie. Ponad to zmiany dotyczyły także dotacji dla 

ZGK.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

e) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XI/71/2019 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2020 - 2024. 

Projekt przedstawiła z uzasadnieniem pani Skarbnik. Zmiany w WPF gminy są 

odzwierciedleniem zmian w budżecie. W związku z tym należało uwzględnić budowę 

boiska wielofunkcyjnego w Przewozie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

f) Projekt w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy. 

Projekt omawiano z uzasadnieniem na wszystkich posiedzeniach Komisji 

Stałych. Radni nie zgłaszali uwag to tego projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Angelika Hic, Edyta Krasuska 

Pkt 10. Sprawy różne. 

Na obradach obecny był pan Mariusz Szlachetka, który poprosił 

Przewodniczącą o możliwość zabrania głosu w celu podziękowania radnym za 

długoletnia współpracę, ponieważ nie będzie on już pracownikiem urzędu. 

Radna Monika Pankowska zapytała czy byłaby możliwość monitorowania 

kamerami terenu w Lipnej, gdzie mieszkańcy nielegalnie składują odpady.  

Wójt odpowiedział, że próbuje już od jakiegoś czasu rozwiązać ten problem. 

Najprawdopodobniej teren ten zostanie uprzątnięty, ogrodzony i objęty 

monitoringiem.  
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Radny Jarosław Borkowski zapytał czy usługa pobytu Mikołaja na terenie 

gminy przy okazji rozdawania paczek dzieciom była odpłatna. 

Wójt odpowiedział, że tak i koszt takiej usługi wyniósł 2000,00 zł.  

Przewodnicząca odczytała odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych, 

składane na poprzednich sesjach.  

Przerwa w obradach od godz.11.50. 

Wznowienie obrad 11.56.  

Wójt przedstawił plan inwestycji na najbliższy rok . 

Pkt 11. Zamknięcie XVIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 12.07. 

 

         

Przewodnicząca Rady Gminy 

              Bogusława Szlachetka 

  

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 

 


